
Øvre Hallenskog Vel

Årsberetning for 2022-2023

1 Styret
1.1 Valg og sammensetning av styret i vellet
Til generalforsamlingen i mai 2022 var det i tillegg til 4 styremedlemmer som tok gjenvalg identifisert

to nye kandidater til styret i vellet. Disse ble valgt ved akklamasjon. En av de 2 nyvalgte trakk seg

grunnet endringer med jobb. På konstituerende styremøte ble verv og roller fordelt og styret har

siden juni 2022 frem til dags dato bestått av følgende medlemmer i følgende roller:

Navn Funksjonstid Område Rolle
Anne Charlotte 2 år / på valg Plankedalsveien Sosialt initiativ
Anne Marie 2 år / stiller ikke Solfjellveien Styreleder
Chi Kwong 2 år / på valg Nores vei Økonomiansvarlig
Erik F 3 år / stiller ikke Trollkleiva Lekeplass/kommunikasjonsansvarlig
Jane L 1 år /stiller ikke Trollkleiva Kommuneplaner

1.2 Aktiviteter i styret
I perioden mai 2022 til mai 2023 har det vært avholdt seks styremøter, en dugnad på lekeplassen, og

to befaringer – 1) øvre del av Plankedalsveien i forbindelse med kommunens 2. runde med

oppgradering/asfaltering, og 2) med Statsforvalteren for å planlegge vei-trasé av gravemaskiner og

annet utstyr inn til Verkensmåsan i forbindelse med restaurering av myr i Blåfjell Naturreservat.

Fokus for styrets arbeid i året som har gått har vært:

● Oppdatering av informasjonen på vår nettside http://hallenskog.no

● Oppgradering av Plankedalsveien del 2

● Oppfølging av Statsforvalterens restaurering av Verkensmåsan

● Oppfølging av skoleskyssordningen

● Facebookgruppens administrasjon

● Kommunenplanens arealdel

2 Årets hovedaktiviteter
2.1 Lekeplassen
I fjor kunne ildsjeler og styret legge skøyteis på lekeplassen ved hjelp av eget utstyr og vann fra

bekken. Men det var få som brukte den. Værforholdene var ikke ideelle igjen i år og snømengdene

har gjort islegging utfordrende. Det er en god del arbeid, og vi er avhengige av gode og stabile

forhold. Det kan vinterstid være veldig sparsomt med vann i bekken, så styret har drøftet om vi burde

forberede en vannansamling på en eller annen måte. Skal det satses på isbane også de kommende år

er vi helt avhengige av en dugnadsgjeng utover styret som bistår, dersom det er et ønske fra vellets

medlemmer at dette anlegges.

Dugnad ble utført høsten 2022 med 4 styremedlemmer og 4 oppmøtte beboere. De gamle

basketballplatene er erstattet med nye. Og det er lagt et tykt lag med bark under lekeapparatene for å
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oppfylle kravet om fallunderlag. Det har også vært diskutert om vi skal anlegge en liten

frisbeegolfbane rundt lekeplassen og om lekeplassen i Hallenåsen Terrasse/Rødbekkveien skal ryddes

og gjerdes inn etter innspill om ønsket møteplass for hunder.

2.2 Oppdatering av nettsiden
Nettsiden hallenskog.no har vært brukt til å informere om de viktigste sakene som har berørt oss det

siste året, i hovedsak asfalteringen av Plankedalsveien. Det har også vært et fokus å oppdatere

utdatert informasjon. Blant annet er velkomstpakken lagt ut i revidert versjon. Facebook blir også

benyttet av styret, og da gjerne med informasjon om at saker er lagt ut på nettsiden. Styret

administrerer også tilgangen til og retningslinjer for bruk av denne private gruppen.

2.3 Vei og areal

2.3.1 Plankedalsveien

Oppgradering del 2 av Blåbergveien frem til Noresvei og i Plankedalsveien fra Blåbergveien og frem til

lekeplassen ble gjennomført høsten 2022. Vellet har vært i god dialog med kommunen om

oppgraderingsarbeidet både i planleggingsfasen og under oppgraderingen. Vi har vært kontaktpunkt

for representanter fra kommunen og utførende entreprenør, og viderebrakt informasjon om

oppgraderingsarbeidet i våre kanaler til Øvre Hallenskogs beboere.

2.3.2 Restaurering av Verkensmåsan

Statsforvalteren reverserer drenering for å gjenopprette forskjellige myrområder i Norge.

Verkensmåsan er en av myrene som skulle restaureres. Grunnet en del klager vedrørende foreslått

vei-trasé fra øverst i Trollkleiva for gravemaskiner og annet utstyr inn til myren inviterte

Statsforvalteren til befaring. Oppmøtte representerte Vellet, naboer/grunneiere, Kommunen,

Miljødirektoratet, Statens naturoppsyn og Asker turlag (DNT). De var bred enighet med at traséen fra

Trollkleiva vil føre til minst inngrep (spor) i naturen. Arbeidet ble ferdigstillt 17.11.2022.

2.3.3 Kommuneplanens arealdel

Etter styrets oppfatning er mulighetene for realisering av vei og annen infrastruktur et hovedfokus når

det gjelder foreliggende forslag til kommuneplanens arealdel for Øvre Hallenskog. Evt. innspill fra

vellets medlemmer på generalforsamlingen ble hensyntatt og styrets videre innspill til kommunen ble

revurdert da ny 1. gangs behandling i mars 2023 med en begrenset høring for endrede deler. Styret

hadde ingen nye argumenter utover innspill som det forrige Styret sendte våren 2022.

2.4 Skoleskyss
Igjen har årets vinter ført til store utfordringer for skoleskyssen. Sjåførene har ikke fulgt råd om bruk

av kjettinger og maxi-taxiene har kjørt seg fast flere ganger med konsekvenser for både barna og

beboeres fremkommelighet langs veiene. Flere skriv har blitt sendt til og møter organisert med Ruter,

kommunen og skolene. Styret og foreldrerepresentanter jobber med Ruter og kommunen for å få løst

utfordringene med skoleskyss i området.
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2.5 Sosiale initiativ

Det ble igjen gjort forsøk på å arrangere juletrefest for barn og voksne i januar. Men igjen måtte det

avlyses grunnet manglende interesse/påmeldte. Et informasjonsskriv utarbeidet av Vellet ble også

fordelt i postkassene i et forsøk på å få flere ildsjeler til å ta initiativ for forskjellige interessegrupper

og for å gjøre et forsøk på å få flere til å melde seg inn i Vellet. Det var lite merkbar respons til dette

skrivet.

3 Vellets økonomi
Den totale saldoen ved 31/3-2023 er på 66 214,68 kr, hvorav 64 084,68 kr er i DnB bankkontoen og

2130 kr er i kassa. Inntekten fra medlem og Norsk tipping har gått opp med ca. 4 855 kr. I perioden

01/04-2022 til 31/03-2023 var det 50 medlemskontingenter innbetalt. Endelig resultat er 5 992,23 kr i

underskudd. For mer detaljer i vellets økonomi, se regnskapet.
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